
Referat fra generalforsamling i Lyngholmparkens Grundejerforening  
den 20/3 2025 kl. 18.30. på B&B by the Sea   

Dagsorden  

1. Valg af dirigent  
Olav Pedersen blev valgt som dirigent, og Olav kunne konstatere at generalforsamlingen er 
lovligt varslet, og er derfor beslutningsdygtig.  

2. Formandens beretning  
I 2024 har følgende aktiviteter været at få beskåret træer langt Margrethevej og 
bækken. 
Legepladsen sættes i stand i etaper, bl.a med maling på aktivitetsdagen. 
Steff opfordrer alle til at deltage på oprydningsdagen den 26.4, hvor det er nogle 
rigtigt hyggelige timer, som afsluttes med grill mv.  
Snerydning er begrænset hvad der blevet brugt.  
Der bliver opsat affaldscontainer ved legepladsen, som tømmes hver 14. dag. 
Kirkegården har skrevet til foreningen, grundet man har fundet golfbolde, hvad man 
er bekymre for, at nogen skulle blive ramt på kirkegården. Den information er nu 
delt. 
 
Beretningen blev godkendt.  

3. Aflæggelse af det reviderede regnskab  
Regnskab for 2024 blev gennemgået.  

4. Behandling af indkomne forslag, fremlæggelse af budget for 2025  
Forslag om sti ind til legepladsen – det vil bestyrelsen tage med i 
planlægningen af aktiviteterne. 
Forslag om multibane ved legepladsen – er blevet undersøgt af 
bestyrelsen, det koster rigtigt meget at anlægge, og desværre er det ikke 
nemt at søge fonde, grundet foreningen har penge på kontoen. 
Bestyrelsen foreslår at der laves mindre boldbane.  
Bestyrelsen vil kontakte kommunen for at rette op på fortovet på 
Lyngholmsvej. Det opfordres til, at kommunen kontaktes hvis der er mere 
end 3 cm i niveauforskel, da kommunen er erstatningspligtig. 
Der er mange katte i området som generer, der er ikke rigtigt noget som 
foreningen kan gøre, ud over at opfordre katteholdere begrænser hvor 
meget de løber frit. 
 
Budgettet blev vedtaget.  

5. Valg af formand  
Steff blev genvalgt.  

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer  
Bill blev genvalgt.  



7. Valg af suppleant   
John Olesen blev genvalgt.  

8. Valg af revisor   
Kjeld Ørum blev genvalgt.  

   
9. Eventuelt  

Der blev fremsat ønsker og punkter, som bestyrelsen kigger nærmere på: 
Der er rigtigt mange hunde høm høm’er i området, det er måske nogen 
som kommer fra andre områder i Emmersbæk, men det er en pligt at få 
samlet op. 
 
Refusion af kontingent til grundejerforeningen ved dødsfald, skilsmisse 
mv. Kontingentet hæfter på ejendommen, og er derfor noget som man 
selv skal sørge for at aftale ved handel af ejendom, eller opgørelse af bo.   
 
Der blev spurgt ind til grundejerforeningens hjemmeside som findes på 
https://www.lyngholmparken-hirtshals.dk   
 
Stien langs bækken – bro i nordvestligt hjørne mod skoven er usikker at 
gå på, det foreslås at der bliver lagt grus/spåner. 
 
Sti mellem Kærlund og legepladsen ønskes at der kommer grus/flis på. 
 
Det opfordres at man følger med på Facebook gruppen Lyngholmparken 
9850 Lyngholmparken 9850 | Grupper | Facebook. 
-   

 
    

https://www.facebook.com/groups/1308067056037988

